
K-K.N VAMMAISNEUVOSTON asialista 3/22 

Aika: Ti 22.3..2022 klo 14-16.15 

Paikka: Teams kokous, Tohmajärvi 

Osallistujat:  

- Eija Hakulinen, Kitee 

- Liisa Pirhonen, Kitee 

- Tapio Niskanen, Kitee 

- Marja-Liisa Lamminsalo, Rääkkylä 

- Toivo Koponen, Rääkkylä 

- Jyrki Kymäläinen, Rääkkylä 

- Vuokko Väistö, Tohmajärvi 

- Tero Lepola , Tohmajärvi 

- Ritva Simonen, Tohmajärvi 

- Eila Uuksulainen, Kitee 

- Arto Luukkainen, Kitee 

- Arja Rahunen, Kitee 

- Arja Pirhonen, Tohmajarvi 

 

1. Kokouksen avaus 

- kokous avattiin klo 14:00 
 

2. Esteettömyyskartoitukset Keski-Karjalassa 

 

- Tohmajärvi: uusi monitoimihalli, kunnanvirastotalo, S-market pvm. 13.5.2022 

- Kitee: apupiste, lääkäriasema Resetti, uudet ja käymättömät pvm. 11.11.2022 

- Rääkkylä: käydään lävitse valikoidusti, uudet ja käymättömät pvm. 16.9.2022 

- ote pöytäkirjasta 2.2.2021 

i. Kuntien esteettömyyskartoitukset lähetetty sähköpostilla kaikille 

ii. kuvat puuttuivat Kesälahden kohteista, Kitee ja Tohmajärvi koosteet 

etusivulta puuttuu 

iii. suunnitellaan seuraavassa kokouksessa aikataulu käyntikohteista, mukana 

teknisen puolen viranhaltija, nopeuttaa asioiden etenemistä 

iv. tarkistetaan vanhat kohteet ja lisätään uudet kohteet 

v. Tohmajärvi, Inva wc puute kunnanvirastotalo, luiska on liukas, 

Kansakalaisten opiston kurssien toteuttaminen Kipinän tiloissa on 

hankalaa, koska korkeat rappuset, liikuntarajoitteisten vaikea osallistua 

(siirtäminen Ahjoon) 

 

 



 

3. Vammaispalvelukyydit Keski-Karjalassa  

- Vierailijoina Satu Seppänen Siun Sote sosiaaliohjaaja ja Tellervo Halttunen Siun sote 

sosiaalityöntekijä, vammaispalvelut 

On olemassa asiakasohje (kirjanen)kuljetuspalveluista, kirjasesta käy ilmi kaikki 

tarpeellinen tieto vaikeavammaisten kuljetuspalveluista 

4. Muut asiat 

- vammaisneuvoston hallintosääntö luonnos nähtävänä 

i. muutos ehdotus, jokaisesta kunnasta oma edustaja 

- aluevaltuusto ja vammaisneuvoston edustajan pyytäminen kokoukseen Merja Mäkisalo-

Ropponen 

i. kysymyksien valmistelu etukäteen, kysymyksiä voi laittaa Tero Lepolalle  

sähköpostitse 

- Tapio Niskanen kysyi kokemuksia porraskiipijästä, minkä hankinta on Kiteen rantakentälle 

ajankohtainen.  Ritva Simonen tähdensi, että kiipijän tulee kantaa myös sähköpyörätuoli 

ja siihen on mahduttava happipullot. 

 

- seuraava kokous 13.5. Tohmajärvellä, paikka tarkentuu myöhemmin 

 

 

 

 


